
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 15. února 2022 (MS Teams) 
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, dr. Bindzar, doc. Hlinčík, doc. Kubička, doc. Macák, doc. Šimáček, 

doc. Ciahotný, prof. Bartáček, doc. Kubal, prof. Kočí, Ing. Váchová, dr. 

Šmejkalová, doc. Sýkora, dr. Maxa, Ing. Šritrová, Šárka Dintarová 

Omluveni:     
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Podepsána nová smlouva o spolupráci s Unipetrolem. 

 Memorandum o spolupráci s Antidopingovým výborem ČR. 

 Nutnost CŽV a „mikrocertifikátů“ na VŠCHT. 

 Připravuje se aliance s Univerzitou v Gentu. 

 Mohou se podávat nominace na čestného občana Prahy 6. 

 Mohou se podávat nominace na cenu Neuron. 

 26.3. má proběhnout Rada pro vnitřní hodnocení. 

 2.3. v 15.00 online proběhne pravidelná zpráva rektora o „stavu unie“. 

 Dotazník HR Award, za VŠCHT se zúčastnilo 47%. 

 Příprava oslav 70. výroční VŠCHT.  

 Do dubna dodat návrhy na kandidáty na Votočkovu cenu. 

 

Pror. Jahoda 

 Začal letní semestr, covid opatření se nepřijímají, zůstávají pouze roušky ve vnitřních 

prostorech, v laboratořích je to na uvážení vedoucího. 

 Mikrocertifikáty – lze očekávat aktivity k jejich vytváření na VŠCHT. 

 

Pror. Vojtěch 

 Škola připravuje 7 projektů do Center národní kompetence. 

 Vypisování projektů do GAČR, výzva proběhne do konce tohoto týdne. 

 

Pror. Pospíšil 

 Kritická situace pro fungování informačních systémů na VŠCHT. Byla vytvořena pozice 

datového analytika pro vyhodnocení systémů. 

 Rozpočet na rok 2022 se zatím řeší na úrovni vlády, mohli bychom zůstat na úrovni loňského 

roku. 

 15. 2. končí stavební práce v Zikově ulici, během prázdnin se plánuje stěhování děkanátních 

pracovišť. 

 Operační program J. A. Komenského bude částečně redukován, bude tam ale prostor týkající 

se excelentního výzkumu, reálné jsou dva projekty za VŠCHT. Pokud máme nějaké podněty či 

spolupráci s jinou fakultou. 

 

Pror. Rumlová 

 Online den Otevřených dveří proběhl úspěšně, prezenční forma proběhne 19.2.  

 

Kvestorka 

 Uzavírání rozpočtu za minulý rok. 

 Navýšení tarifních mezd od června o 10%. 

 Od příštího týdne končí povinné testování. 



 Škola musí vytvořit vnitřní oznamovací systém. Rektorem bude určená osoba, lidé mohou 

hlásit, pokud dojde k poškozování veřejného zájmu, systém musí být nastaven tak, aby člověku 

nehrozila možnost postihu. 

 Ing. Brůhová měla prezentaci o novém systému elektronického oběhu dokumentů. První oblastí 

budou personální formuláře. Během března, dubna zkušební provoz, od května naostro. Do 

příštího týden dodat seznam pracovišť, které se zkušebního provozu chtějí zúčastnit – za FTOP 

Ú 217 a Ú 216. 

 

Senát 

 Schválil nový statut FTOP. 

 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 1. 3. 2022. 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Návrh změn ve Vědecké radě fakulty FTOP. Doc. Ciahotný doporučuje zmenšit počet členů, 

vybrat ty, kteří jsou prospěšní pro budoucnost FTOP. Také by bylo vhodné zvýšit počet žen. 

 Do 22. 2. zaslat seznam potenciálních docentů a profesorů (habilitace či profesura do cca 2-3 

let). Seznam zaslat včetně toho, jak splňují kritéria. Upřesnění kritérií pro habilitaci či profesuru 

bude řešit také nový výnos děkana. 

 Prezentace výsledků FTOP na webu či sociálních sítích. Doc. Kubička a dr. Šmejkalová 

připraví koncepci, jak budeme FTOP prezentovat. Z každého ústavu by bylo dobré mít zástupce 

pro PR (jména zaslat doc. Kubičkovi). 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku  

 Koncem tohoto týdne se pedagogům VŠCHT ozvou tutoři. Jedná se o zpětnou vazbu studentů 

k výuce. Vyučující, kteří budou mít zájem spolupracovat, se ozvou tutorům, vybere se skupina 

studentů, kteří budou poskytovat zpětnou vazbu na výuku. 

 Konfereční soupravy. Na FTOP máme dvě, jsou na ústavu 217 a 215. Na děkanát nahlásit 

odpovědnou osobu kvůli inventarizacím. 

 Dále byly zakoupeny vizualizéry, vydávat se budou na děkanátu, na ústav dvě, na Ú 240 a 241 

jedna. 

 Zadání DP a BP již dávat na děkanát (2 kopie, podpis vedoucího ústavu). Pokud z práce vznikne 

publikace, je dobré, aby si student zřídil ORCID již teď. 

 Dr. Bindzar děkuje všem, kteří dodali témata na středoškolské praxe. 

 Dr. Bindzar také poděkoval za témata pro letní školu středoškolských profesorů. 

 U laboratoří, pokud by student evidentně trpěl respiračním onemocněním, nechat teploměr a 

testovací sadu, aby byl důkaz pro „vykázání“ z výuky. 

 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Open Access – navýšení na 2,5 mil pro VŠCHT, čeká se na schválení senátem. 

 Pro letošní rok má fakulta 272.500 CZK. Podporovat se budou časopisy Q1 a Q2, podpora 

navýšena na 30.000 na publikaci, podpora pouze domácím tvůrcům. 

 SVV, navýšení na 5 milionů. 

 Žádá vedoucí ústavů o zaslání podkladů pro výroční zprávu FTOP, termín je do 1.3. 2022. 

 Fakultní grantová komise – pokud by bylo takto schváleno komisí, úspěšnost by byla 84,8 %. 

Připomínky zaslat doc. Hlinčíkovi do 17.2.  

 

 



doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 Stav odměn vyplácených za DoD. 

 Webové stránky ústavů – pravidelně aktualizovat. Doplnit stav řešených projektů. 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Na DoD by chtěl ústav vystavit plakát pro projekt Krušnohoří. 

 Akreditační spis pro „Omezování klimatických změn“ – kam poslat? Poslat Ing. Váchové. 

 Výzkumné projekty – připomenout doc. Pohořelému na rozdělení rozpočtu. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 Je potřeba vypsat výběrová řízení na 2 pozice odborných asistentů pro ústav 217. 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 Evropská platforma pro udržitelný fosfor – doc. Macák pošle odkaz a případný zájem nahlásit 

doc. Macákovi. 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Připravuje se magisterský studijní program „Udržitelnost a oběhové hospodářství“. Zasláno 

senátu. Téma státnicových okruhů. 
 

Senát (Ing. Váchová) 

 Bylo zvoleno nové vedení senátu. Předsedkyně Ing. Váchová, místopředseda za akademiky dr. 

Kouba, místopředseda za studenty Ing. Valtr. 

 Byl schválen záměr nového studijního programu „Udržitelnost a oběhové hospodářství“. 

 23. 2. proběhne další zasedání senátu. 

 

Ing. Šritrová  

 Je nutné sestavit komisi na výběrové řízení na vedoucího ústavu 241, profesora na ústav 217, 

odborného asistenta na ústav 240. Řízení proběhne 28. 2. v 10.00 online. 

 Jarní anglická konference studentů DSP, Ing. Šritrová obešle studenty. 

 

Dr. Maxa 

 Příprava projektu pro Národní plán obnovy, příprava nových studijních programů, VŠCHT 

plánuje podat 3 programy (1 doktorské – Léčiva a biomateriály, 2 bakalářské – spolupráce 

s ČVUT - Elektromobilita a Čistá mobilita). 

 „Čistá mobilita“ společný program FTOP a Strojní fakulty ČVUT. Koordinátor za FTOP bude 

dr. Maxa. Za 14 dní chce návrh projednávat Akademický senát VŠCHT. Dr. Maxa žádá 

vedoucí ústavů, aby se zamysleli na podílení se na programu a na seznamu investic, které by 

se daly přidat do návrhu rozpočtu. Investice zaslat do 17.2. dr. Maxovi. 

 

Dr. Šmejkalová 

 Proběhnou tři zahraniční návštěvy. 

 U našeho stánku na DoD budou infrazářiče, chystá se nová koncepce stánků. 

 

 

Různé 

 Problém e-Doktorand a odchod dr. Šimka bude velkým problémem pro rozpočet. Vedení hledá 

intenzivní řešení. 

 

 



 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 1. 3. 2022 ve 14. hodin v zasedací místnosti 

děkanátu. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


